
Tune skole 
Højen, Skolegade 10.  
-Lunden, Lundegårdshegnet 9 
-SFO, Lundegårdshegnet 11 
4030 Tune 
  
Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 
tuneskole@greve.dk 
Skolenummer 253006 
  
Referat fra SB-møde den 11. marts 2024 kl. 18.00 – 20.30 
  
Ordstyrer:  
  
Til stede: Said, Jannick, Kenneth, Rikke, Pernille, Morten, Nanna, Kerry, Morten V, Claus, Amailie, Hannah, Janne 
  
Afbud: Pauli, Michael, Benedicte, Kerry 
  
Referent: Janne 
  

 
1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

Til det åbne møde var der fremmødte forældre fra 4.B. De er bekymrede for klassens trivsel. Der 
har netop været afholdt et forældremøde, hvor forældrenes oplevelse var, at mødet var lukket 
ned, før forældrene fik mulighed for at komme til orde. 
Morten Visti Motet, skoleleder opfordrer til, at han og forældreråd mødes indenfor relativt kort 
tid.  

 

2. Godkendelse af referat 

Principper for smartwatches er endnu ikke opdateret. Det bliver det snarest muligt. Ledelsen 

lægger det ud på skolens hjemmeside.  

 

3. Skolemad – skal det afprøves på Tune Skole? 

Besøg fra Mette – Det luksuriøse køkken. Mette søger at skabe en madordning, hvor børnene får 

noget sundt og lækkert og at man igen kan samles om måltidet.  

 

4. Nyt fra skolen: 
Morten er startet som skoleleder 1.3. og er taget godt imod.  
Vi går fremadrettet efter faseskift efter 5. klasse.  
Brugsen har oplevet at enkelte elever stjæler. Skolen samarbejder med brugsuddeler og politiet.  

 
 

5. Nyt fra skolebestyrelsen 

Høringssvar vedr. trafikanalyse udarbejdet. Lokalrådet har været kontaktet omkring 

trafikanalysen. Pauli og Jannick har været i dialog med Pernille Beckman og Claus Kirstein for at 

uddybe høringssvaret. Trafikanalysen er behandlet i byrådet og der afsættes 4,1, mio. til 

trafikforbedringer i forbindelse med skolesammenlægningen.  
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Skolebestyrelsen har kontaktet Claus Jensen og Klaus Øvre med henblik på bekymringen for at 

der skal reduceres fra 4 til 3 børnehaveklasser. Der er kvitteret for modtagelsen fra Claus Jensen. 

 

Sydkysten har kontaktet Jannick vedr. forholdene omkring skoleledelse, da der i alt er tre 

skoleledere der inden for kort tid har sagt op i Greve Kommune. 

 

Skoleråd og daginstitutionsråd lægges sammen. Skolebestyrelsen udtrykker bekymring for om 

møderne bliver relevante og udbytterige, når forummet bliver så stort fremadrettet.  

 

6. Nyt fra elevrådet 

Der er ikke afholdt elevrådsmøde siden sidst.  

Der ønskes et halvtag ved hovedindgangene, så der er mulighed for læ, hvis man står her lidt 

inden dørene åbner.  

 
7. Skolebestyrelsesvalg 

Der skal nedsættes en valgkommission. Morten (Skoleleder) tager initiativ til det videre arbejde.  
På seneste skolebestyrelsesvalg blev det besluttet, at der vælges nogen for 4 år og andre for 2 år, 
så hele skolebestyrelsen ikke skiftes ud samtidig. Se i øvrigt referat fra 12.2.24. 

 
8. Evaluering af volds- og sprogpolitik - Nyt fra arbejdsgruppen vedr. principper for 

forældresamarbejde 
Principperne skal give plads til at skolen kan drives på fornuftig vis og holde sig indenfor 
lovgivningen. Principper blev vedtaget og lægges på skolens hjemmeside. 

 

9. Status på byggeprojekt v. Morten og Claus 

Der er ansøgt midler til de midlertidige bygninger. Priserne er noget højere end forventet, og 

derfor er der lagt en politisk sag op, som afsøger muligheden for at afsætte flere midler til de 

midlertidige bygninger. Dette behandles politisk onsdag d. 13.3.24. 

 

Der har været et møde i legepladsudvalget, som har haft besøg af en konsulent fra CFU (Center 

for Undervisningsmidler). Formålet har været at afsøge muligheden for at få hjælp til at drive en 

proces omkring udviklingen af lege- og læringsmiljøer udendørs. Der er afsat midler til at 

facilitere en proces omkring legepladsen udover de midler, der er afsat til etablering.  

Skolen ønsker en proces med inddragelse af både medarbejdere, elever og forældre. 

 

10. Samling på skole på en matrikel 
Featureugen giver et positivt og foreløbigt billede af, hvordan det bliver at være samlet alle børn 
under et tag.  
 



11. Status på Tune Ungdomscenter (klub) og ledelse. 
Vi afventer et klart svar på denne sag 
 

12. Evt.  
 

 

 

 

Kommende punkter 

a. Jannick inviterer Klaus Jensen (formand) og Morten Bøgelund Andersen (direktør) til et 
bestyrelsesmøde  

 

 

Bilag sendt med tidligere indkaldelse 
 

Specialundervisning (elever i udfordringer) 

 

 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 


